

Subsequently, Bob Johnstone will be in Canberra March 20-21 for meetings with HOPs from Australia and New Zealand. While there he will make a point of talking to staff and spouses.

At the end of March I will be visiting Africa and the Middle East for familiarization purposes and to meet with HOPs of the region, staff and spouses. My first stop will be Kinshasa on March 29, for a meeting of HOPs from Dakar, Accra, Abidjan, Lagos, Yaoundé, Libreville and Kinshasa. Next, I will go to Nairobi for a meeting with HOPs from Nairobi, Pretoria, Salisbury, Lusaka, Dar-es-Salaam and Addis Ababa. From there, I will travel to Jeddah for a HOP meeting covering Jeddah, Rabat, Algiers, Tunis, Cairo, Tel Aviv, Beirut, Baghdad and Kuwait. Finally, I will be making a stop in Cairo on my way home.

The HOPs in Western Europe, Latin America and the Caribbean have not been called together as a group at this time because we expect there will be opportunities in the course of other business travel during the next few months to cover their areas.

Bob Johnstone sera à Canberra les 20 et 21 mars pour des entretiens avec les chefs de mission en Australie et en Nouvelle-Zélande. À Canberra, il rencontrera aussi les employés et leurs conjoints.

À l'occasion de ma visite de familiarisation en Afrique et au Moyen-Orient, je rencontrerai les chefs de mission de la région ainsi que les employés et leurs conjoints. Je m'arrêterai d'abord à Kinshasa le 29 mars. J'y rencontrerai les chefs de mission à Dakar, Accra, Abidjan, Lagos, Yaoundé, Libreville et Kinshasa. J'irai ensuite à Nairobi où je m'entre-tiendrai avec les chefs de mission à Nairobi, Pretoria, Salisbury, Lusaka, Dar-es-Salaam et Addis Ababa. De là, je me rendrai à Djeddah, pour une réunion avec les chefs de mission à Djeddah, Rabat, Alger, Tunis, Le Caire, Tel Aviv, Beyrouth, Baghdad et Koweït. Enfin, je m'arrêterai au Caire sur le chemin du retour.

Nous n'avons pas réuni les chefs de mission de l'Europe occidentale, de l'Amérique latine et des Antilles, puisque nous comptons les rencontrer à l'occasion d'autres visites officielles qui auront lieu dans les prochains mois.

Sous-secrétaire d'État aux
Affaires extérieures



Under Secretary of State
for External Affairs

REC
BU

Now t
well
atten
crite
estab
most
compl
is ob
chang
proce
diffi
this
diss
othe
oppo
to in
them
to m
betw
we n
tryi
allo
reac
mind
"gam
issu
cope
the
by t
foll

"The
reor

A) P

l.
comp
sect
poli

Ca